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Ärende 3 Digital nämnd- och utskottshantering 

 

Digitaliseringen genomsyrar hela samhället. I Botkyrka ser vi hur digitaliseringen har förbättrat och 

effektiviserat många områden, inte minst nämndorganisationen där det bara för ett antal år sedan 

skickades ut handlingar i pappersformat till alla ledamöter och ersättare.  

 

Ny teknik skapar nya möjligheter och vi inser att det finns ett behov av att digitalisera nämnd- och 

utskottsprocessen även vad gäller exempelvis sekretesshandlingar m.m.  

 

Vi tycker dock det är problematiskt att fatta beslut som går stick i stäv med kommunens centrala 

ritlinjer vad gäller informationssäkerhet. Eftersom att ett nytt system ska implementeras under nästa 

år vore det intressant att få reda på varför det är så brådskande att besluta om ett tillfälligt system 

som ändå ska ersättas? Vilka konsekvenser kan det bli för nämnden om vi åsidosätter gällande 

riktlinjer? 

 

Dessa frågeställningar förtjänar att få ett svar innan vi är redo att gå till beslut. 
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